



## 关于空气重污染应对措施的家长信

尊敬的家长：

为有效应对空气重污染，切实保护学生的健康，依据市教委最新修订的《上海市中小学校和幼托机构空气重污染应对工作方案》，我们将结合学校的工作实际，根据市级权威机构发布的空气重污染预警，实施如下的应对措施：

- 若遇四级蓝色（即空气质量指数在 101~200 之间且预测可能出现短时重污染）或三级黄色（即空气质量指数在 201~300 之间）预警等级：学校停止学生的室外体育课及户外活动，开展多种形式的室内体育锻炼活动；迟到、缺勤学生不做迟到或旷课处理；学校将灵活安排教育教学活动；加强校园晨检和日间健康巡检。
- 若遇二级橙色（即空气质量指数在 301~400 之间）预警等级，学校在落实以上级别应急响应措施的基础上，适当减少室内活动量。
- 若遇一级红色（即空气质量指数大于 400）预警等级，学校将根据市教委发布的通知，确定是否采取停课措施，及时通知家长并做好相关的应急工作。

对于上述安排，请各位家长知晓。感谢您一直以来对学校工作的支持与配合！

上海浦东新区民办协和双语学校

2018 年 11 月 30 日

### Air Pollution Policy

30 November 2018

Dear Parents,

In order to effectively deal with the heavy air pollution and protect the health of students, according to the policies newly revised by Shanghai Municipal Education Commission, based on school routines, from now on, we will take the following actions once we get the official alert of heavy air pollution announced by the municipal authorities.

- On days when the Level IV - blue (AQI between 101-200, and short-time heavy air pollution may occur according to the prediction) or Level III - yellow (AQI between 201-300) alert is announced: All outdoor PE lessons and activities are cancelled. Students will participate in in-class activities and games during these times. P.E. lessons are held indoors and activities are modified to suit this change. Student lateness or absence are not recorded. Flexible arrangements will be made for educational and teaching activities. The morning checkup and daytime health inspection will be strengthened.
- On days when the Level II - orange (AQI between 301-400) alert is announced: Besides the actions above mentioned for Level IV and Level III, indoor activities are reduced properly.
- On days when the Level I - red (AQI above 400) alert is announced: We will confirm whether school is closed according to the notice issued by Shanghai Municipal Education Commission. We will notify parents in time and follow up with the necessary operation.

Please be aware of the above arrangement. Thank you for your continued support and cooperation.

With warmest regards,

Shanghai United International School Pudong Campus